
Z2/2018 Zápis
25.4.2018 Č. 2

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo ve středu 25.4.2018
v 17:00 hodin v zámeckém Sále

Přítomno: 16
Omluveni: 1 (Ing. Radim Gerbrich)
Hosté: 4

Program:
1. Zahájení
2. Přivítání přítomných
3. Schválení programu jednání
4. Jmenování ověřovatelů zápisu
5. Schválení zápisu zjednání zastupitelstva města dne 28.2.2018
6. Zpráva o činnosti rady města za období od 26.2. do 9.4.2018
7. Finanční situace města k 20.4.2018
8. Daňová výtěžnost k 3 1.3.2018
9. UČetní závěrka Města Velké Opatovice k 31.12.2017
10. Poskytované půjčky z FRB na rok 2018
11. Prodej částí pozemků p.č. 24 a p.Č. 49 v k.ú. Velké Opatovice
12. Prodej pozemku p.č. 379/1 v k.ú, Bezděčí u Velkých Opatovic
13. Investiční záměry města — ZS, SOU
14. Zpráva o činnosti městské policie za únor a březen 2018
15. Roční zpráva o kvalitě poskytovaných vodohospodářských služeb
16. Různé
17. Diskuse
18. Závěr

Technická poznámka — Hlasování — pro — proti — zdržel se hlasování
Technická poznámka — číslování usnesení: číslo zápisu/rok/bod jednání

Ad 1,2) Zahájení, přivítání přítomných
Schůzi v 17:00 hod zahájila pí starostka, přivítala přítomné. Druhé jednání zastupitelstva

města v roce 2018 bylo svoláno v souladu se zákonem ě. 128/2000 Sb., o obcích za přítomnosti
15 členů zastupitelstva města, tzn., že je přítomna nadpoloviční většina členů a tím je
zastupitelstvo města schopno právoplatně se usnášet. Omluveni jsou Ing. Radim Gerbrich, p.
Jakub Hrbata přijde později. Zapisovatelkou je určena pí Jitka Moučková, ved. FSO MěU Velké
Opatovice

Ad 3) Schválení programu jednání
Pí starostka seznámila přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 25.4.2018

Usnesení: 2/2018/3: Zastupitelstvo města schvaluje program MZ dne 25.4.2018.
Hlasování: 15—0—0

Ad 4) Jmenování ověřovatelů zápisu
Pí starostka — ověřovatele zápisu jmenuji Mgr. Magdu Kolářovou a p. Leoše Zemánka
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Usnesení: 2/2018/4: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu Mgr. Magdu Kolářovou
a p. Leoše Zemánka
Hlasování: 15—O—O

Ad 5) Schválení zápisu z jednání zastupitelstva města dne 28.2.2018
Pí starostka — zápis a usnesení č. I zjednání zastupitelstva města ze dne 28.2.2018 byl

schválen ověřovateli p. Milanem Strnadem a Ing. Radimem Gerbrichem

Usnesení: 2/2018/5: Zastupitelstvo města schvaluje zápis a usnesení č. I zjednání MZ dne
28.2.2018 bez připomínek
Hlasování: 15—0—0

Ad 6) Zpráva o činnosti rad“ města za období od 26.2. do 9.4.21018
Pí starostka - materiály zastupitelé obdrželi v elektronické podobě. Některé body jednání

MR pí starostka objasnila:

1) Založení Dobrovolnému svazku obcí Technické služby Malá Haná. Zakládajících členů bylo
17 měst a obcí a k dnešnímu dni je nás 23.

Se7narn členů Dobrovolného svazku obcí Technické služby Malá Haná:
Bělá u Jevíčka Sudice
Bezděčí u Trnávky Světlá
Borotín Sebetov
Cetkovice Uhřice
Chrudichromy Usobrno
Jaroměřice Valchov
Kninice Vanovice
Ludíkov Vážany
Malá Roudka Velké Opatovice
Městečko Trnávka Zďárná
Míchov
Pamětice

Dobrovolný svazek obcí si dal za cíl, mh pod kontrolou a ovlivňovat nakládání s odpady ve
svých obcích a podílet se na vytváření systému. Svazek obcí podal v polovině února tohoto
roku žádost o dotaci na nákup tříděných nádob. Jedná se o dotaci z OPZP a náš projekt má
název: Dobrovolný svazek obcí Technické služby Malá Haná — Systém odděleného sběru
materiálově využitelných odpadů. V případě, že žádost bude úspěšná, bude naše město
realizovat svoz odpadu systémem door-to-door (DtD). Jedná se o to, aby každý občan měl co
nejblíže nádoby na tříděný odpad (bio, plast a papír), tedy, aby se více třídilo přímo u zdroje
vzniku. Cílem je snížení tvorby směsného komunálního odpadu a zvýšení množství složek
tříděného odpadu. Dne 27.3.2018 DSO založil společnost s ručením omezeným Technické
služby Malá Haná, která bude do budoucna provádět svoz a nakládání s odpady pro své členské
obce

2) Vedení města rozhodlo provést úpravu a redesign webových stránek města. V současné chvíli
je již provedeno a ještě tak měsíc potrvá doladění a doplňování informací na web města. Tuto
úpravu provedla společnost WEBKOMPLET v rámci své činnosti, tj. v rámci správy našich
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webových stránek. Bylo provedeno:
- grafický návrh, kódování a nasazení nového vzhledu webu, nasazení responzivní (mobilní)
verze webu, změna struktury článků, nové grafické šablony článků, rozdělení a zařazení do
nových kategorií, nasazení Google Analytics, napojení sběrného formuláře pro sběr e-mailů do
systému Mail Komplet včetně DOUBLE OPTIN přihlášení (dvojité ověření pravosti
přihlášení), nastavení bezpečnostních prvků SPF, DKIM v systému Mail Komplet, - aj.
V případě, že budete mít návrhy pro naše nové webové stránky, prosím o jejich dodání do 14
dnů tajemníkovi

3) Všichni jste již slyšeli nebo vnímáte ted‘ často skloňované slovíčko GDPR. Je to zpřísněná
ochrana osobních údajů, která je u nás v CR platná od 25.5.2018 a prakticky se týká všech
institucí a společností, které nakládají s osobními údaji. Město provedlo poptávkové řízení na
zpracovatele analýz a rizik nejen pro MW, ale i své příspěvkové organizace, ledy pro ZS a 2
Mš. V současné době město také s evropským nařízením GDPR provádí poptávkové řízení na
osobu pověřence, která je ze zákona povinná a platí to samé, pověřenec bude vybrán jak pro
MěU, tak pro všechny příspěvkové organizace

4) Dále Vám chci podat aktuální informace zjednání s SÚS Blansko, které se uskutečnilo
12.3.2018. Opětovně byl projednáván špatný technický stav zámecké zdi, především zatékání
dešťové vody do základů — zde SÚS přislíbila nápravu, a to opravou obrubníků a doplněním
vozovky, aby se stav zdi dále nezhoršoval. Dále jsme projednávali požadavek města, aby opravy
komunikace č. 372/III tj. na ul. Nádražní — žulové kostky — byly prováděny ve stejném
materiálu, tedy, aby se díry a nerovnosti neopravovaly asfaltem. Byla přislíbená náprava, tedy
lokální předláždění poškozených žulových kostek v letošním roce. Dále jsme SUS upozornili
na špatný stav topolů lemující silnici 372/II směrem na Jevíčko. SUS přislíbila vstoupit do
jednání s jednotlivými vlastníky pozemků, na kterých jsou tyto stromy, aby řešili závažný stav.
Jako poslední jsme řešili aktuální informace k připravovanému záměru — Studie na rekonstrukci
silnice 372J11 průtah městem V. Opatovice po katastr Jevíčko. V současné době SUS
v zastoupení projekční společnosti připravují studii (probíhalo zaměření, sondy kolem zámecké
zdi). Jak budou všechny podklady připraveny, bude projektantem svolán výrobní výbor — zatím
nám nebyl sdělen přesný termín, SUS odhaduje květen 2018

5) V sobotu 7.4.2018 u nás ve městě Velké Opatovice proběhl již třetí ročník akce Ukliďme
svět, ukliďme Cesko. Uklízíme Velké Opatovice a okolí, a to díky Radě pro veřejnou zeleň,
konkrétně díky Mgr. Pátečkové, která vše připravila a zorganizovala, jako každý rok za
technické podpory Města. Letos se této akce zúčastnilo 31 dospělých a 15 dětí. I letos bylo po
roce co uklízet. Nasbíralo se 65 pytlů odpadků a další kuriozity jako 3 okenní rámy, kopírka,
několik pneumatik a 3 autosedačky. Chci poděkovat všem dobrovolníkům, kteří se této akce
aktivně zúčastnili. Proběhlo jednání s Ing. Kožouškem, ředitelem P-D Re~actories CZ, a.s.,
neboť pouze kolem nádraží bylo nasbíráno 21 pytlů, jedná se o odpad od řidičů, kteří zde parkují
a čekají na nakládku. Bylo přislíbeno, že zde umístí kontejner a budou se starat o vývoz

p. Kafka — dotaz: v jaké fázi se nachází vodovod Velká Roudka?

Pí starostka —je skoro dokončený projekt, VAS podala žádost o stavební povolení 27.3.2018 na
stavební úřad MěU Boskovice, jednáme s VAS o možnosti financování této akce, jsou schopni
zajistit dotační management. Jsou dvě možnosti: 1) možnost financování z dotací ze SFZP -

v současné době není dotace vyhlášená, ale není zastavená, možná se bude opakovat, 2)
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prostřednictvím MZ, tuto lze kombinovat s dotací z JMK. Náklady jsou odhadnuty na cca 5,8
mil Kč, ale rozpočet nebyl kompletní (řeší se požární zásobování V.R.)
p. Strnad - zápis z hlavní prohlídky mostu č. VO-M003 a VO-M006 dne 28.8.2015 (rok 2015?)

Pí starostka — nejedná se o překlep, jsou to poslední mostní prohlídky, které máme a
porovnáváme je se stavem, který máme nyní k dispozici

Ing. Šafář — využili jsme odborníky, kteří zpracovávají PD na most 003 (most u cukrárny).
Opatření, které jsme udělali na mostě na ul. Bahna, odborníci označili jako nedostatečná, proto
jsme most uzavřeli a nyní probíhá příprava na jeho opravu

p. Strnad — požadavek na opravu „brana“ na dveřích při vstupu do vestibulu stálého kina, proč
se tímto musela zabývat rada města, to bylo tak závažné?

Pí starostka — vjednání rady se probírají podstatné záležitosti a na konci rady radní předávají
své připomínky, byla to připomínka k vyřešeni

p. Kafka — je již zpracovaný projekt na autobusovou zastávku?

Pí starostka —je na to zpracovaná studie a připravuje se projekt

p. Kafka — ve studii je o jeden modul víc, to platí? Říkalo se, že se bude jednat pouze o
rekonstrukci .

Pí starostka — bude rozšířená, jedná se nejen o elektronické prvky - o tabule, wifi místo apod.

p. Kafka — ve studii chodník zabíhá do vozovky, proč se zužuje vozovka?

Pí starostka — úprava vozovky se řešila v loňském roce v rámci pasportu, řešila se celá
křižovatka u Sokolovny a autobusového nádraží. Dosavadní přechod je nevyhovující, dále se
řešil přechod od Sokolovny k Infocentru, proto se připravuje projekt na úpravu vozovky

Ing. Šafář — bude se jednat o klasické přechody mezi Sokolovnou a mostem a mostem a
Infocentrem. Vizualizace neodpovídá připravovanému projektu

p. Kafka — proč se tedy zabíhá se zastávkou do vozovky

Ing. Šafář — je to chyba vizualizace, ve skutečnosti šířka nástupiště a vozovky zůstává
zachovaná

p. Kafka — máme už vyjádření Povodí Moravy?

Pí starostka, Ing. Dostál — bylo provedeno vytyčení hranice, požadavek byl, aby nebyly
zastavěny 2 m od hrany potoka

p. Kafka — ve studii je vidět zásah i do tělesa potoka
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Usnesení: 2/2018/6: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zápisy a usnesení RM Č.
4 až 7/2018 a schvaluje činnost rady od 26. 2. do 9.4.2018
Hlasování: 15—0—0

Ad 7) Finanční situace města k 20.4.2018
Pí starostka - finanční situace města k 20.4.2017 byla zaslána zastupitelům elektronicky.

Peněžní zůstatky na běžných účtech ke dni 20.4.2018 činily 29,816.780,83 Kč.
Nesplacený úvěr k 20.4.2018 Činil 7,000.010,00 KČ.

Usnesení: 2/2018/7: Zastupitelstvo města bere na vědomí finanční situaci města ke dni
20.4.2018
Hlasování: 15—0—0

Ad 8) Daňová výtěžnost k 3 1.3.2018
Pí starostka - podklady k daňové výtěžnosti k 31.3.2018 byly zaslány zastupitelům

elektronicky.

Stav výběru daní k 3 1.3.2018 byl ve výši 11,986.854,04 Kč. Ve srovnání se stejným obdobím
loňského roku jde o navýšení o částku 1,448.108,10 Kč. Jedná se především o zvýšený příjem
daně z přidané hodnoty a daně z příjmu FO tak, jak bylo avizováno na konci roku 2017.

Usnesení: 2/2018/8: Zastupitelstvo města bere na vědomí daňovou výtěžnost Města Velké
Opatovice k 31.3.2018
Hlasování: 15—0—0

Ad 9) Účetní závěrka města Velké Opatovice za rok 2017
Pí starostka - podklady k účetní závěrce obdrželi zastupitelé elektronicky. Tímto předávám

slovo vedoucí Finančně správního odboru paní Jitce Moučkové, která Vás seznámí s účetní
závěrkou a zodpoví Vaše případné dotazy

Pí Moučková - povinnost schvalovat účetní závěrku je vymezena zákonem č. 239/2012 Sb.,
kterým se mění zejména zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví a zákon č. 128/2000 Sb., o obcích.
Postupy jsou stanoveny vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních
závěrek některých vybraných účetních jednotek.

V průběhu roku 2017 byly radě města a finančnímu výboru předkládány účetní výkazy. Tak
bylo zajištěno průběžné seznamování s hospodařením města.
Jako podklady pro schválení závěrky byly zastupitelům předány:
schvalovaná účetní závěrka, tj.
rozvaha,
výkaz zisku a ztráty,
příloha účetní závěrky;
zpráva o výsledku přezkoumávání hospodaření,
zprávy interního auditu o zjištěních z provedených auditů, v rámci nichž byly zjištěny
skutečnosti, které mohou mít vliv na úplnost a průkaznost účetnictví
inventarizační zpráva dle vyhlášky č. 270/2010 Sb.
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Vyjádření fmančního výboru je následující:
Členové finančního výboru konstatují, že jim byly předloženy veškeré významné podklady
stanovené vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek a vnitřní
směrnicí č. 35. Není tedy nutné doplňovat informace a předkládat další účetní záznamy ke
schválení účetní závěrky. Rovněž není třeba opravovat nesprávnosti, které by byly v rozporu
s věrným a poctivým obrazem účetní závěrky.

Po prostudování všech výše zmíněných podkladů bylo zjištěno, že schvalovaná účetní závěrka
poskytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a fmanční situace města Velké Opatovice
k 31.12.2017. Proto je doporučeno zastupitelstvu města účetní závěrku za rok 2017 schválit.

V případě schválení účetní závěrky je nutné podepsat Protokol o schvalování účetní závěrky
města Velké Opatovice

Usnesení: 2/2018/9: Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města Velké Opatovice za
rok 2017. Zastupitelstvo města Velké Opatovice nezjistilo, že by účetní závěrka neposkytla
v rozsahu předložených podkladů v souladu s * 4 vyhlášky č.220/2013 věrný a poctivý obraz
předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky
Hlasování: 15—0—0

Ad 10) Poskytovaně půjčky z FRB na rok 2018
Pí starostka - podklady k tomuto bodu obdrželi zastupitelé elektronicky. Rada města podané

žádosti projednala a doporučila zastupitelstvu ke schválení. Předávám slovo vedoucí Finančně
správního odboru paní Jitce Moučkové, která Vám podá bližší informace k poskytování půjček
zFRB.

Pí Moučková - v souladu se směrnicí č. 37 „O fondu rozvoje bydlení města Velké Opatovice“,
čl. IV., odst. 6, provádí rada výběr žadatelů o poskytnutí úvěru/půjčky z FRB.

V roce 2018 byly přijaty tyto žádosti:
Marie Bláhová — na objekt Na Hrázi 171 — rekonstrukce koupeh~y, WC —20.000,00 Kč — z FRB
čerpala prostředky v letech 2007, 2011, 2013 — bude doplaceno v prosinci 2018
Jan Křepela -. na objekt Šraňky 35 dvě bytové jednotky — obnova fasády — 30.000,--Kč —

prostředky FRB dosud nečerpal
Marie Štrbová — na objekt Hlh~íky 517 — výměna oken - 25.000,00 Kč — z FRB prostředky
dosud nečerpala
Alena Pohlová — na objekt Pod Strážnicí 409 — rekonstrukce WC, koupelny ± domovní
instalace — 50.000,00 Kč — z FRB prostředky dosud nečerpala

Žádosti celkem: 125.000,--Kč
Schválený rozpočet: 485.000,--Kč

Rada navrhuje vyhovět všem žádostem v plném rozsahu.

Dle „Zadávacích podmínek pro vyhodnocení výběrového řízení úvěry/půjčky FRB v roce
2018“ bude nevyčerpaná částka ( 360.000,--Kč) převedena do dalšího roku.
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Usnesení: 2/2018/10: Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí půjček z Fondu rozvoje
bydlení pí Marii Bláhové, p. Janu Křepelovi, pí Marii Strbové a pí Aleně Pohlové.
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvy o poskytnutí půjček z FRB pí Marii Bláhové, p. Janu
Křepelovi, pí Marii Strbové a pí Aleně Pohlové a pověřuje starostku podpisem smluv
Hlasování: 15—0—0

Ad 11) Prodej částí pozemků p.č. 24 a ač. 49 v k.ú. Velké Opatovice
Pí starostka - písemné materiály k tomuto bodu obdrželi zastupitelé elektronicky. O prodeji

9 m2 jsme rozhodovali v srpnu loňského roku, v prosinci proběhlo geodetické zaměření a
navýšení bylo o 5 m2 Vše musíme znovu schválit, cena vychází ze znaleckého posudku
z loňského roku.

Usnesení: 2/2018/10: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje prodej části pozemku
parc. č. 24 — zastavěná plocha a nádvoří v GP Č. 1241-11312/2017 označeného jako díl „a“
výměře 1 m2 a díl „b“ o výměře 3 m2 a dále části pozemku parc. č. 49—ostatní plocha, ostatní
komunikace, dle téhož geometrického plánu označeného jako díl „1“ o výměře 1 m2 a nově
vznikající pozemek označený jako parcela č. 49/2 o výměře 9 m2, vše dosud zapsáno u
Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, katastrální pracoviště Boskovice na listě vlastnictví
č. 10001 pro obec a katastrální území Velké Opatovice, kupujícímu Pavlu Petrželkovi, Velké
Opatovice nám. Osvobození 13, za cenu celkem Kč 2.860,--, přičemž cena I m2 pozemku parc.
č. 24 činí Kč 290,--, cena 1m2 pozemku parc. č. 49 čhií Kč 170,--. Veškeré náklady spojené
s realizací kupní smlouvy včetně nákladů na vypracování znaleckého posudku uhradí kupující
a ukládá starostce města Velké Opatovice uzavřít jménem města dle tohoto usnesení
kupní smlouvu a podat příslušnému katastrálnímu úřadu návrh na vklad vlastnického práva
podle této smlouvy do katastru nemovitostí
Hlasování: 14—0—1

Ad 12) Prodej Dozemku p.Č. 379/1 v k.ú. Bezděčí u Velkých Opatovic
Pí starostka - písenmé materiály k tomuto bodu obdrželi zastupitelé elektronicky.

Pan Dušan Komoň, bytem Velké Opatovice, Bezděčí 20 požádal dne 22.03.2018 o odkoupení
pozemku parc. č. 379/1 — zahrada o výměře 1825 m2 v k. ú. Bezděčí u Velkých Opatovic. Se
záměrem žadatele, který se o pozemek zajímal ještě před podáním žádosti, byl seznámen osadní
výbor v Bezděčí, který proti němu neměl námitek. Zveřejnění záměru na prodej pozemku bylo
schváleno na zasedání rady města dne 26.03.2018. Záměr byl zveřejněn na úřední desce ve
dnech 28.03.2018—13.04.2018. Za účelem zjištění ceny obvyklé tohoto pozemku bylo zadáno
zpracování znaleckého posudku. Cena obvyklá pozemku parc. č. 379/1 činí dle předloženého
posudku KČ 91.250,-- Kč.

Usnesení: 2/2018/12: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje prodej pozemku parc. č.
379/1 — zahrada o výměře 1825 m2 zapsaného u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj,
katastrální pracoviště Boskovice na listě vlastnictví č. 1 pro obec Velké Opatovice a katastrální
území Bezděčí u Velkých Opatovic za kupní cenu celkem Kč 91.250,-- kupujícímu Dušanu
Komoňovi, Velké Opatovice, Bezděčí u Velkých Opatovic 20. Veškeré náklady spojené
s realizací kupní smlouvy včetně nákladů na vypracování znaleckého posudku uhradí kupující



- 8-

a ukládá starostce města Velké Opatovice uzavřít jménem města dle tohoto usnesení kupní
smlouvu a podat příslušnému katastrálnímu úřadu návrh na vklad vlastnického práva podle této
smlouvy do katastru nemovitostí
Hlasování: 15—O—O

Ad 13) Jnvestiční záměn‘ města — zš a bývalá SŠUPT
Pí starostka - podklad k investičním záměrům obdrželi zastupitelé elektronicky.

Investiční záměr — rekonstrukce tělocvičny, šaten a umýváren v Zš Velké Oi,atovice
Pí starostka na rok 2018 byla naplánována realizace projektu: Modernizace odborných učeben na
ZS v rámci dotace z IROP. Jak jsem již zastupitele informovala, bohužel jsme s naší žádosti nebyli
uspesni.

Vzhledem k tomu, že v naší Zš jsou připravené další projekty na opravy a rekonstrukce, které
budova jistě potřebuje a abychom využili prázdnin pro další opravy, vedení města s ředitelkou ZS
připravilo na projednání návrh na letošní investiční záměr, a to Rekonstrukci tělocvičny, šaten a
umýváren v ZS. Abychom vše stihli do začátku prázdnin, dávám na zvážení zastupitelům, aby
tento návrh projednali a zvážili a v případě kladného stanoviska odsouhlasili realizaci této
investiční akce na dnešním jednání zastupitelstva.

Financování této akce je možné ze dvou zdrojů:
a) z přebytku hospodaření minulých let, přebytek hospodaření z minulých let — 25.100 tis. Kč, Po
odpočtu částky ve výši 19 mil. Kč, kterou jsme zapojili do rozpočtu 2018 na investice je přebytek
ve výši cca 6.100 tis. Kč. Přebytek se pravděpodobně opět navýší, a to o nevyčerpanou částku
rozpočtu z roku 2018 (nevyčerpané kapitoly či neprovedené investice) a pravděpodobně vyšším
daňovým výnosem (příjmy z daní jsme do rozpočtu na rok 2018 nedali v maximální výši, jaká byla
výhledově prezentována Svazem měst a obcí).

b) možnost využít čerpání ze schváleného úvěru u KB za úrokových podmínek, tedy roční úrok ve
výši 1,48 % ročně z vyčerpané částky. Uvěr byl schválen na konci loňského roku primárně pro
financování připravované investiční akce Modernizace školy z dotace IROP na odborné učebny a
úvěr dále obsahuje i další ujednání, že kdyby tato dotace nevyšla, může být úvěr čerpán na jiné
investiční akce města.

Vzhledem k tomu, že úvěr byl primárně schválen na investice do Zš a dále z důvodu, že můžeme
čerpat úvěr i na jiné investiční akce, vedení města navrhuje financování z úvěru a přebytek
z hospodaření ponechat pro nečekané a nenadále investice města a ponechat si rezervu.

Souhrnný rozpočet na akci: Rekonstrukce tělocvičny, šaten a umýváren na Zš Velké Opatovice

Cena bez DPH DPH 21% Cena vč. DPH

Rekonstrukce tělocvičny - podlahy, světla, pevné
sportovní vybavení, malby 2 513 449,25 527 824,34 3 041 273,59

Rekonstrukce šaten a umýváren - stavební, elektro,
zdravotechnika, vzduchotechnika 3 182 229,00 668 268,09 3 850 497,09
celkem 5 695 678,25 6 891 770,68
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p. Kafka — je potřeba tělocvičnu a soc. zařízení rekonstruovat, protože se jedná o katastrofální
stav, ale přikláněl bych se k financování z přebytku z loňských let

Mgr. Bělehrádek - o tomto jsme mluvili již dříve, s opravou nemám problém, ale domnívám
se, že daně jsou takové, jaké jsou, a nečekejme, že budou věčně, nebudu hlasovat pro úvěr

p. Strnad — dotaz: je počítáno s generální opravou elektriky?

pí starostka — elektrika se opravuje vždy s naplánovanou rekonstrukcí

Ing. Šafář — při přípravě rekonstrukce elektro první dílčí opravy byl stanoven generel oprav celé
elektroinstalace školy. Jednotlivé dílčí etapy jsou prováděny podle tohoto generelu tak, aby
následné rekonstrukce již nezasahovaly do opravených částí školy

p. ševčík- stálo by za úvahu hlasování investiční komise, které bylo 2:2

pí starostka — 1K nerozhoduje o způsobu financování, to je pouze v kompetenci zastupitelů

p. ševčík — záleželo na 5. hlasu předsedy 1K, nevím, zda se vyjádřil, investice ano, ale
financování nebylo jasné

Usnesení: 2/2018/13/1: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje realizovat
rekonstrukci tělocvičny a přilehlých šaten a umýváren v ZS Velké Opatovice v roce 2018
Hlasování: 14—0—1

Usnesení: 2/2018/13/2: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje financování této
investiční akce ze schváleného úvěru KB
Hlasování: 7—4—4

Usnesení: 2/2018/13/3: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje financování této
investiční akce z přebytku hospodaření z minulých let a případně z přebytkového hospodaření
roku 2018
Hlasování: 10—0—5

Investiční záměr — sociální bydlení — objekt bývalé SŠUPT

Pí starostka - v dubnu 2018 byla vydána nová dotační výzva Sociální bydlení II. Podmínky této
dotace Vám byly zaslány.

Dáváme zastupitelstvu na zvážení, zda se touto dotací zabývat v souvislosti s nevyužitou částí
budovy bývalého SOU ve V. Opatovicích. Jedná se o 3 podlažní budovu školy — učeben.

Vzhledem k aktuálnosti a krátkému časovému období navrhujeme zastupitelstvu schválit tento
záměr a zajistit projektovou dokumentaci, která by byla vypracována dle podmínek dotace.
Mezitím zajistíme další detailní informace ohledně této výzvy s ohledem na náš objekt, zda
budeme splňovat podmínky pro žadatele. V případě že ano a stihne se do konce srpna zajistit
projekt a podmínky podání žádosti, bude žádost o dotaci podána v září. V případě, že v průběhu
přípravy zjistíme, že nejsme schopni splnit podmínky dotace, žádost o dotaci nebude podána.
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V tom případě nám zůstane projekt, který bychom mohli buď realizovat zjiné výzvy (zatím
nevíme kdy, co bude vyhlášeno) nebo si výstavbu městských bytů realizovat Sami a postupně
dle připraveného projektu.

Podmínky bezúplatného převodu nemovitosti mezi JmK a městem Velké Opatovice:
Cl. VIII, odst. 1) Obdarovaný se zavazuje nemovitosti, které jsou předmětem této darovací
smlouvy, využívat zejména pro účely zřízení malometrážních bytů, domu s pečovatelskou
službou a další zařízení sociálních služeb po dobu 20 let ode dne právních účinků vkladu
vlastnického práva do katastru nemovitosti dle této darovací smlouvy.

Tato investiční akce byla projednána v 1K a byla doporučena k realizaci.

p. Strnad je představa, kolik bude stát projekt?
Pí starostka— ne, prozatím zde byl jeden zájemce, který se objekt prohlédl a bude dělat poptávku
na PD, ale pouze v případě, že tento projekt bude MZ schválen

p. Kafka — jsem pro, ale podmínky, koho a kam může ubytovat — z toho mám obavy (sociálně
slabí, bezdomovci, azylové domy), raději varianta, že projekt ano, postupně realizovat
z prostředků města, abychom si mohli určit koho ubytovat

Pí starostka — na toto jsem se již dotazovala, přednostně umísťovat tyto lidi, ale musí být
schopni platby. Nestavíme azylový dům, jedná se o osoby z uvedených sociálních skupin,
jejichž průměrný čistý měsíční příjem v období 12 kalendářních měsíců před uzavřením
nájemní smlouvy nepřesáhl 0,6 násobek průměrné hrubé měsíční mzdy (čistý příjem 18.988,-
Kč)

Usnesení: 2/2018/13/4: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje zadání projektové
dokumentace na rekonstrukci budovy bývalých učeben SOU na sociální byty. Zastupitelstvo
města Velké Opatovice schvaluje, v případě splnění dotačních podmínek, podat žádost o dotaci
na výstavbu sociálních bytů z dotační výzvy č. 79 z IROP — Sociální bydlení II.
Hlasování: 14—0- 1

17:55 hod přišel Jakub Hrbata

Ad 14) Zpráva o činnosti městské policie za únor a březen 2018
Pí starostka - podklady obdrželi zastupitelé elektronicky. Jedná se o souhrnnou zprávu

činnosti MP za rok 2017 a dále jednotlivé zprávy o činnosti za únor a březen 2018 vč. statistiky
z měřícího zařízení. Předám slovo veliteli MP p. Porketovi, který vám k tomuto bodu a
k činnosti MP podá informace

p. Porket — souhrnná zpráva byla zveřejněna ve Zpravodaji. V roce 2017 bylo řešeno celkem
138 přestupků, nejvíce přestupků bylo spácháno na úseku občanského soužití, majetku,
porušením vyhlášek a nařízení města, zákona o silničním provozu. V tabulce je uveden
souhrnný přehled přestupků. Policie ČR řešila celkem 41 trestných činů, což je o 7 méně než
v roce 2016. Byl prováděn pravidelný dohled na přechodech, ve spolupráci s PCR preventivní
akce v MS a ZS, dohled na bezpečný průběh společenských, sportovních i kulturních akcích.
Od 1. listopadu 2017 byl nainstalován nový kamerový systém (díky kamerovému systému byly
objasněny 2 trestný činy, v letošním roce několik drobných přestupků proti veřejnému pořádku
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a v dopravě, 1 trestný čin výtržnictví, 2 trestné činy vloupání)

Mgr. Ondrová — potvrzuji, že kamerový systém pomohl KPPP projednat přestupek, který byl
šetřen jako trestní čin

Usnesení: 2/2018/14: Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou zprávu městské policie
za měsíc únor a březen 2018 a souhrnnou zprávu o činnosti MP za rok 2017
Hlasování: 16—O—O

18:00 hod odešel Ing. Petr Kolář

Ad 15) Roční zpráva o kvalitě poskytovaných vodohospodářských služeb
Pí starostka - písemný materiál Roční zprávu o kvalitě poskytovaných vodohospodářských

služeb za rok 2017 obdrželi zastupitelé elektronicky. Tato zpráva obsahuje provozní a výkonové
ukazatele sloužící ke sledování a hodnocení kvality poskytovaných služeb. V roce 2017 se
navýšily ztráty vody. Projednávala jsem tuto situaci se zástupci VAS a bylo nám sděleno, že
v roce 2017 bylo více poruch než v roce 2016. Ke snížení ztrát vody by mohlo dojít napojením
vodojemů na dispečink provozovatele. V roce 2017 jsme takto napojili vodojem Sraňky a
v rámci projektu napojení V. Roudky na náš vodovod je i realizace napojení vodojemu Obora
na dispečink. Tímto napojením budou poruchy na vodovodním řadu zjišťovány do několika
hodin a ztráty by se měly výrazně snížit. V současné době je porucha identifikována až po
zjevných následcích.

Usnesení: 2/2018/15: Zastupitelstvo města bere na vědomí Roční zprávu o kvalitě
poskytovaných vodohospodářských služeb za rok 2017.
Hlasování: 15 O - 0

Ad 16) Ruzné
Pí starostka opatovická pouť akce se vydařila a děkuji všem, kteří se na této akci podíleli

Pí starostka - další zasedání zastupitelstva je naplánované na 27.6.2018 v zámeckém sále od
17:00 hod. Předpokládaný termín dalšího jednání je stanoven na 29.8.2018

Ad 17) Diskuse

Ad 18) Závěr
Pí starostka poděkovala přítomným za účast a jednání MZ v 18:10 hodin ukončila

Ing. Jaroslav Bárta
místostaros

4
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